
Rada Miejska w Rogoźnie 
Radni - sesja 

Protokół nr XXXIII/2020 

XXXIII Sesja w dniu 24 czerwca 2020  
Obrady rozpoczęto 24 czerwca 2020 o godz. 16:00, w Sali RCK przy ul. Wojska Polskiego 4 w Rogoźnie, a 
zakończono o godz. 23:14 tego samego dnia. 

Listy obecności stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Pan Przewodniczący Łukasz Zaranek otworzył posiedzenie i przewodniczył, powitał na posiedzeniu sesji, 
pana Burmistrza, Sekretarza, panią Skarbnik, panią Przewodniczącą Rady Powiatu, kierowników 
wydziałów, wszystkich Radnych. 

Obecni: 

1. Zbigniew Tomasz Chudzicki 
2. Katarzyna Erenc-Szpek 
3. Henryk Janus 
4. Roman Kinach  
5. Longina Maria Kolanowska 
6. Sebastian Mirosław Kupidura 
7. Hubert Kuszak 
8. Maciej Adam Kutka 
9. Jarosław Łatka 
10. Adam Nadolny 
11. Krzysztof Nikodem 
12. Bartosz Perlicjan 
13. Paweł Wojciechowski 
14. Ewa Teresa Wysocka 
15. Łukasz Andrzej Zaranek 
 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
Zaproponowany porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2.Przyjęcie porządku obrad. 
3.Przyjęcie protokołu z sesji ( brak) VIII kadencji RM w Rogoźnie 
4. Pytania do Starosty i Radnych Rady Powiatu Obornickiego oraz pytania Starosty i Radnych Rady 
Powiatu Obornickiego do Radnych Rady Miejskiej w Rogoźnie i Burmistrza Rogoźna. 
5. Raport o stanie Gminy Rogoźno. 
a) a) przedstawienie raportu o stanie Gminy, 



b) b) dyskusja, 
c) c) podjęcie uchwały w sprawie podjęcia votum zaufania dla Burmistrza Rogoźna. 
6. Wykonanie budżetu Gminy Rogoźno za 2019 rok: 
a) sprawozdanie Burmistrza Rogoźna z wykonania budżetu za 2019 rok wraz z informacją o stanie mienia 
Gminy Rogoźno oraz sprawozdaniem finansowym za rok 2018, 
b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Burmistrza Rogoźna sprawozdaniu z 
wykonania budżetu gminy za 2019 rok, 
c) przedstawienie wniosku wraz z opinią Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Rogoźna za 2019 rok, 
d) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rogoźnie o 
udzielenie Burmistrzowi Rogoźna absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok, 
e) dyskusja nad sprawozdaniami i wnioskiem Komisji Rewizyjnej, 
f) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 
budżetu Gminy Rogoźno za 2019 rok, 
g) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Rogoźna za rok 2019. 
7. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 
a) podziału Sołectwa Parkowo i utworzenia Sołectwa Józefinowo oraz nadania Statutu Sołectwu 
Józefinowo i zmiany Statutu Sołectwa Parkowo 
8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
9. Sprawozdanie Burmistrza Rogoźna o pracach w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał 
Rady Miejskiej. 
10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
12. Wolne głosy i wnioski. 
13. Zakończenie 

Pan Przewodniczący Zaranek zaproponował wykreślenie z porządku obrad pkt 3. I wprowadzenie w pkt 6 
ppkt a przyjęcie uchwały na temat podziału sołectwa Parkowo i utworzenia sołectwa Józefinowo  

 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek Przewodniczącego o wykreślenie z tręści z porządku obrad pkt. 3 .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
BRAK GŁOSU (1) 
Krzysztof Nikodem 
NIEOBECNI (1) 
Maciej Adam Kutka 
 
 



Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek Przewodniczącego RM w pkt 6 ppkt a przyjęcie uchwały na temat podziału sołectwa Parkowo i 
utworzenia sołectwa Józefinowo ...  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof 
Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Maciej Adam Kutka 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof 
Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Maciej Adam Kutka 
 
Porządek obrad po zmianach: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Pytania do Starosty i Radnych Rady Powiatu Obornickiego oraz pytania Starosty i Radnych Rady 
Powiatu Obornickiego do Radnych Rady Miejskiej w Rogoźnie i Burmistrza Rogoźna. 
4. Raport o stanie Gminy Rogoźno. 
a) a) przedstawienie raportu o stanie Gminy, 
b) b) dyskusja, 
c) c) podjęcie uchwały w sprawie podjęcia votum zaufania dla Burmistrza Rogoźna. 
5. Wykonanie budżetu Gminy Rogoźno za 2019 rok: 
a) sprawozdanie Burmistrza Rogoźna z wykonania budżetu za 2019 rok wraz z informacją o stanie mienia 
Gminy Rogoźno oraz sprawozdaniem finansowym za rok 2018, 
b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Burmistrza Rogoźna sprawozdaniu z 
wykonania budżetu gminy za 2019 rok, 
c) przedstawienie wniosku wraz z opinią Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Rogoźna za 2019 rok, 
d) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rogoźnie o 
udzielenie Burmistrzowi Rogoźna absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok, 



e) dyskusja nad sprawozdaniami i wnioskiem Komisji Rewizyjnej, 
f) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 
budżetu Gminy Rogoźno za 2019 rok, 
g) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Rogoźna za rok 2019. 
6. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 
a) podziału Sołectwa Parkowo i utworzenia Sołectwa Józefinowo oraz nadania Statutu Sołectwu 
Józefinowo i zmiany Statutu Sołectwa Parkowo 
7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
8. Sprawozdanie Burmistrza Rogoźna o pracach w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał 
Rady Miejskiej. 
9. Interpelacje i zapytania radnych. 
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne głosy i wnioski. 
12. Zakończenie 
 
3. Pytania do Starosty i Radnych Rady Powiatu Obornickiego oraz pytania Starosty i Radnych Rady 
Powiatu Obornickiego do Radnych Rady Miejskiej w Rogoźnie i Burmistrza Rogoźna. 

 
Radny Paweł Wojciechowski zasugerował, że grudniowe zmiany w prezydium Rady mogły być związane z 
awansami niektórych nauczycieli na funkcje dyrektorskie dlatego też zapytał, czy konkurs może być 
ustawiony oraz czy znany jest skład komisji? 
Pani kierownik Tomaszewska powiedziała, że jest bardzo zaskoczona wypowiedzią radnego, bo organem 
prowadzącym jest powiat – a radny wypowiadając takie słowa, bierze za nie odpowiedzialność. Pani 
kierownik dodała, iż skład komisji nie jest jeszcze znany personalnie nie mniej jednak w skład takiej 
komisji wchodzi 12 osób, czyli: 3 przedstawicieli organu nadzorującego, 3 przedstawicieli organu 
powiatowego, 2 przedstawicielki z grona pedagogicznego, przedstawiciele z rady rodziców, 
przedstawiciele wytypowani przez związki zawodowe. Komisja konkursowa głosuje tajnie. Ilość chętnych 
do ostatniego dnia nie jest ujawniona.  Pani kierownik zakończyła stwierdzeniem, iż radny wypowiadając 
słowa „ustawiony konkurs”, jest niepoważny, poza tym tej szkole niepotrzebne są afery. Pani kierownik 
przyznała, że na panią dyrektor zostały złożone dwie skargi, w jednej skardze uznano opisane zarzuty, w 
kolejnej skardze zarzuty również uznano, co nie ma nic wspólnego z ogłoszeniem konkursu. 
Pan Przewodniczący przyznał, że będąc członkiem komisji konkursowej nie jest się w stanie wpłynąć na 
decyzję członków komisji. 
Pan Wojciechowski wspomniał, że chciał, aby taką wypowiedź usłyszeli mieszkańcy by uciąć plotki. 
Pan Janus zaznaczył, iż w odpowiedzi na skargę kuratorium nie doszukało się przekroczenia uprawnień. 
 
4. Raport o stanie Gminy Rogoźno. 
a) przedstawienie raportu o stanie Gminy, 
Ze względu na obszerny dokument jakim jest Raport o stanie Gminy Rogoźno stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu a jednocześnie jest opublikowany na stronie BIP. 
 
b) dyskusja, 
Pan radny Roman Kinach zapytał jak wygląda wykonywanie uchwał związanych z porozumieniami innych 
gmin z SDŚ? Burmistrz powiedział, że podopieczni są z Gmin Ryczywół i Oborniki. Uczestnicy na mocy 
tych porozumień są dowożeni. Radny dopytał, z czego dofinansowana była inwestycja powstania SDŚ? 
Pan Szuberski odpowiedział, że częściowo były to środki gminne, a całe zdanie zostało wykonane ze 
środków przekazanych przez Wojewodę z Ministerstwa Pracy i Polityki socjalnej. 



Kolejne pytania zadał radny Adam Nadolny – uli uczestników może przebywać w SDŚ, a ilu 
uczestniczyło? Burmistrz poinformował, iż uczestników może być 30, a na tą chwile jest ich 27. Radny 
dopytał, jakie działania polepszenia infrastruktury dla niepełnosprawnych podjęto? Pan Roman 
Szuberski wskazał, że z pozyskanych środków wyremontowano salę rehabilitacyjną oraz stołówkę. 
Pan radny Chudzicki poprosił o wyjaśnienie jak układa się współpraca z Ochotniczymi Strażami 
Pożarnymi? 
Pan Szuberski powiedział, że każdego roku jest dofinansowanie finansowe dla Straży, na potrzeby 
działalności – by zabezpieczyć środki na zdarzenia dla ratowania życia oraz na wiele innych czynności. 
Współpraca jest wzorowa a przez okres całej kadencji nie było sytuacji konfliktowych. 
Radny Krzysztof Nikodem zapytał jakie są podejmowane działania w stosunku do osób długotrwale 
bezrobotnych? 
Burmistrz wskazał, że na terenie Gminy działają dwie takie jednostki CIS i OPUS i zatrudniają osoby 
wykluczone oraz przygotowują je do wejścia na rynek pracy z dodatkowymi umiejętnościami. Na tą 
chwilę w gminie jest ok 180 osób bezrobotnych a obejmując funkcję Burmistrza było ich 760. 
Radna Wysocka zapytała w kwestii mieszkań socjalnych, czy wszystkie 32 mieszkania zostały już 
przydzielone? Z jakich środków zostało to przedsięwzięcie zrealizowane? 
Burmistrz poinformował, że na tą chwilę 30 mieszkań zostało przydzielone, jedno zostało zwolnione, a 
jedno zostało zarezerwowane w nagłej potrzebie. Mieszkania znacznie odciążyły potrzeby gminy, bo ze 
160 osób oczekujących zmniejszyło się do 40. 
Radna Longina Kolanowska poprosiła o informację, jakie zadania czekają Spółkę Aquabellis? 
Burmistrz wskazał, że podstawowym zadaniem jest przygotowanie środków i przystąpienie do prac nad 
stacją uzdatniania wody w Rogoźnie a jej koszt to ok 16 mln zł – dlatego dokapitalizowano ją by spółka 
była w stanie wykonać tą inwestycję i wiele innych zaplanowanych w Wieloletnim Planie. 
Radny Paweł Wojciechowski powiedział, że po przeanalizowaniu raportu,  na szczególna uwagę należy 
zwrócić na przedmowę, która podsumowuje efekty pracy dla Gminy Rogoźno – szkoda tylko że brakuje 
w Radzie Miejskiej wspólnych działań. W 2019 roku nie wszyscy radni przyjęli projekt budżetu, 
teraźniejszość wskazuje na łamanie Statutu, blokowanie inwestycji oraz brak obiektywizmu.  
Następna kwestia dotyczyła tego, iż radni wytyczyli sobie cel w osobie radnego Janusa by uciszyć go za to 
że zbyt często mówi prawdę -  w formie wysyłania donosów do Urzędu Skarbowego i innych instytucji. 
Pan Wojciechowski powiedział, że po części to Burmistrz przyczynił się do rozpadu klubu 
większościowego jak i również tym, że nie współpracował z większością Rady, dlatego też ci Radni nie 
maja powodu by zagłosować za wotum zaufania dla Burmistrza. 
Radny Zbigniew Chudzicki powiedział, że po przeanalizowaniu budżetu, bilansu, opinii RIO oraz raportu – 
w Rogoźnie dzieje się bardzo wiele. Raport zgodny jest z faktami i odzwierciedla wszystko to, co robi się 
dla dobra mieszkańców. Radny podziękował Burmistrzowi, pani Skarbnik, pracownikom, którzy działają 
dla całej Gminy. Radny wystawił 5+ w skali 6. 
Pan Chudzicki dodał, że jako klub większościowy z całą odpowiedzialnością zagłosuje za udzieleniem 
wotum zaufania dla pana Romana Szuberskiego. 
Przewodniczący Zaranek podsumował raport i podkreślił, że ogromne podziękowania należy skierować 
tym, którzy przyczynili się do pozyskania tak wielkiej ilości środków zewnętrznych, które zostały 
właściwie wykorzystane – tj budowa miasteczka ruchu drogowego, wykonanie małej architektury 
sportowej Za Jeziorem, środki ministerialne, środki marszałkowskie. Przy okazji pan Łukasz Zaranek 
dopytał, jak wygląda udział w „Szlaku Piastowskim”? Burmistrz powiedziała, że powołanie klastra jest 
efektem przebudowy Szlaku Piastowskiego jednego z najbardziej znanych szlaków kulturowych w Polsce, 
będą organizowane imprezy kulturowe związane z Piastami, znakowanie miejsc, budowa pomnika króla 
Przemysła itp. 



Radny Krzysztof Nikodem zaapelował o chęć do realizacji inwestycji wszystkich radnych i nie spoglądanie 
na podział na okręgi, ponieważ każdy z radnych powinien patrzeć szeroko. Radny dodał, że osobą, która 
dzieli radę i obraża to jest radny Paweł Wojciechowski.  
Radny Wojciechowski odnosząc się do wypowiedzi radnego Nikodema wskazał, że operuje tylko faktami, 
kto jak głosuje i za czym głosuje, a zamiast oskarżać powinien podziękować, że obronił radnego 
Nikodema kiedy ten wieszał nielegalnie banery przy świetlicy. 
Pan radny Nikodem zapytał pana Wojciechowskiego, dlaczego wtedy nie mówił o tych tematach 
oficjalnie? I dodał, że pan Wojciechowski nie mówił nic w tym temacie. 
Pan Adam Nadolny podkreślił, że radny ma prawo, jeżeli ma wątpliwości nie brać udziału w glosowaniu. 
A taka wątpliwość była, ponieważ nie było opinii KGFiR. 
Pani radne Erenc – Szpek powiedziała, że jako grupa Radnych o której tak się mówi, że jest przy 
Burmistrzu nie otrzymała tak wiele inwestycji jak grupa pozostałych Radnych. Radna podziękowała w 
imieniu wszystkich Radnych Burmistrzowi za wszelkie działania i powiedziała, iż Radni będą dalej wpierać 
swą szczerością i pracowitością. 
Radny Janus wspomniał o braku odpowiedzi Burmistrza na odbytą bezprawnie sesję z dnia 9 grudnia. 
Radny podsumował, że było to przedstawienie klubu, który się zebrał by oczernić pozostałych. Pan Janus 
dodał, że ma wątpliwości co do współpracy z klubem „ Aktywni dla Gminy Rogoźno”, stąd klub nie 
zagłosuje dla wotum zaufania. 
Radny wspomniał o sesji z 19 maja i odtworzył fragment nagrania – skomentował, że nikt się nie chce 
przyznać do błędu, iż żadnej przerwy nie było w trakcie tego nagrania. 
Radny Henryk Janus powiedział, że jest to prowokacja polityczna a jej celem jest oczernianie radnych. 
W stosunku do pana sekretarza pan Janus powiedział, że być może przez to, że Sekretarz atakuje klub 
mniejszościowy i występuje w roli prawnika, to być może prawnik stanie się Sekretarzem. 
Pani Kolanowska sprostowała kwestie w sprawie nagrywania sesji – iż była to przerwa, jednak w trakcie 
kręcenia filmiku telefonem pan Przewodniczący rozpoczął wznowił obrady. 
Pan Burmistrz wskazał, że ze względu na pomiary jakie przed sesją wykonywał radny Janus i komentarz, 
co będzie jeżeli do Sali nr 20 przyjdą goście i kierownicy – Burmistrz zaproponował dodatkowe 
pomieszczenia. W trakcie obrad sesji z tych pomieszczeń korzystali też kierownicy, którzy referowali 
dany temat, dlatego też ciągle następowały zmiany osób przebywających w gabinetach, aby środki 
ostrożności zostały zachowane. Na koniec pan Szuberski dodał, że zachowanie pana Wojciechowskiego i 
pana Janusa  jest  bardzo nieeleganckie i niedyplomatyczne. 
 
Pan Przewodniczący powiedział, że jest to punkt poświęcony dyskusji nad raportem i przywołał Radnych 
aby tego tematu się trzymali. 
 
Radny Janus powiedział, że Przewodniczący nie ma racji. 
 
Radca Prawny skłonił się ku wypowiedzi pana Przewodniczącego i dodał, że sens przepisu przytoczonego 
oddaje jego treść. 
 
Pan Zbigniew Chudzicki zwrócił się do radnego Janus i powiedział, że nie można zakłamywać 
rzeczywistości, dodał, że radny nie może pogodzić się że nie jest w większości, dlatego jest jak jest. 
Natomiast co do odwołania poprzedniego prezydium pan Chudzicki zaznaczył, że w uzasadnieniu 
uchwały napisał, to na co miał ochotę. Radny dodał, że radny Wojciechowski mówi o wodorostach o 
mule i to świadczy o braku szacunku i o braku kultury i zaproponował zamianę miejsc na uspokojenie. 
Pan Jarosław Łatka potwierdził, że siedząc obok Przewodniczącego na sesji majowej jest w stanie 
potwierdzić, że została użyta Laska Przewodniczącego do rozpoczęcia obrad. 



Radna Longina Kolanowska powiedziała, że nie jest wytwornym graczem politycznym, jednak jest 
nauczona mówić prawdę i wyjaśniła, jak wyglądała przerwa w sesji 19 maja. 
 
Burmistrz powiedział, że kłótnie są niepotrzebne, a społeczność w Rogoźnie ocenia takie sytuacje jak ta 
kontrowersyjna sesja bardzo źle za sprawą niepotrzebnych filmików, komentarzy i ocen niektórych 
Radnych. 
 
Radny Wojciechowski powiedział, że będąc w klubie większościowym na spotkaniach kiedy omawialo się 
przygotowane materiały na sesję i mając inne zdanie z radnym Janusem niż pozostali członkowie Rady 
trzeba było się na spotkaniach klubowych tłumaczyć. Natomiast co do braku szacunku do innych 
radnych, pan Wojciechowski powiedział, że dotychczasowe swoje słowa podtrzymuje i jest zdania, iż 
nikogo nie obraził, a jeżeli komuś nie odpowiada prawda – to trudno. 
Odpowiadając panu Burmistrzowi na temat współpracy – powiedział, że współpraca była wątpliwa, a 
samo zaufanie zostało nadszarpnięte, chociażby braku dostępu Radnemu do informacji. 
Kierownik Piątkowski powiedział, że odpowiedź na informację pan Radny Wojciechowski otrzymał. 
Radny powiedział, że złożył pismo uzupełniające o wydanie dokumentu. 
Radny Janus ponownie odniósł się do przebiegu sesji z 19 maja- nic nie było tam zachowane, a 
sekretariat został zamknięty na kilkanaście godzin wraz z blokowaniem i postawieniem przed drzwiami 
krzesła. 
Pan Adam Nadolny odniósł się do wypowiedzi radnego Wojciechowskiego, wskazał że w klubie porządek 
powinien być, jednak dwóch radnych było trudnymi członkami. 
Pan Nikodem powiedział, że to co dzieje się na klubach to zostaje w klubie, a jeżeli zdradza się takie 
informacje innym to jest zwykłym zdrajcą. Radny powiedział, że jako Przewodniczący KR i kontrolujący 
rok 2019 nie ma zarzutów do wykonania budżetu i prowadzenia dokumentacji i złożył słowa uznania dla 
pracowników, kierowników. 
Pan Paweł Wojciechowski  odpowiedział na zarzuty panu Nikodemowi, że nie zdradza się swoich 
poglądów i współpracowników i przyjaciół. 
Pani radna Kolanowska zaproponowała panu wojciechowskiemu, by przeanalizował kilka sesji i sam 
siebie odsłuchał i dodała, że to piątka Radnych robi ciągle coś na przekór. 
 
Pan Roman Szuberski przed przystąpieniem do podjęcia uchwały przez Radnych podziękował wszystkim 
kierownikom, pracownikom za owocną pracę, za czas poświęcony na obowiązki często po godzinach, za 
skrupulatność i chęci. 
 
c) podjęcie uchwały w sprawie podjęcia votum zaufania dla Burmistrza Rogoźna. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
c) podjęcie uchwały w sprawie podjęcia votum zaufania dla Burmistrza Rogoźna..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław 
Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 



Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Maciej Adam Kutka 
 
5. Wykonanie budżetu Gminy Rogoźno za 2019 rok: 
 
a) sprawozdanie Burmistrza Rogoźna z wykonania budżetu za 2019 rok wraz z informacją o stanie 
mienia Gminy Rogoźno oraz sprawozdaniem finansowym za rok 2018, 
Sprawozdanie przedstawiła pani Skarbnik Irena Ławniczak i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Burmistrza Rogoźna sprawozdaniu z 
wykonania budżetu gminy za 2019 rok, 
Opinię przedstawiła pani Skarbnik Irena Ławniczak i opinia ta stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
c) przedstawienie wniosku wraz z opinią Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Rogoźna za 2019 rok, 
Wniosek wraz z opinia przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej i stanowi on załącznik do 
protokołu. 
 
d) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rogoźnie o 
udzielenie Burmistrzowi Rogoźna absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok, 
Opinię przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej i stanowi on załącznik do protokołu. 
 
e) dyskusja nad sprawozdaniami i wnioskiem Komisji Rewizyjnej, 
 
Radny Wojciechowski powiedział, że ten punkt jest poświęcony tylko i wyłącznie ocenie budżetu, nie 
ocenia się tu dodatkowych elementów. Budżet zdaniem radnego został wykonany należycie i 
precyzyjnie, a jako klub „Aktywni dla Gminy Rogoźno” liczy na owocną pracę w 2020 roku. 
Pan Przewodniczący jako przedstawiciel klubu „Działamy dla mieszkańców” realizacja postanowień tego 
budżetu była na bardzo wysokim poziomie, wszystkie założone zadania zostały właściwie zrealizowane, 
dlatego klub zagłosuje za absolutorium. 
 
f) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 
wykonania budżetu Gminy Rogoźno za 2019 rok, 
Projekt uchwały został przedstawiony przez pania Skarbnik Irenę Ławniczak. 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 
budżetu Gminy Rogoźno za 2019 rok,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 



Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof 
Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Maciej Adam Kutka 
 
g) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Rogoźna za rok 2019. 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Rogoźna za rok 2019..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof 
Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Maciej Adam Kutka 
 
6. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 
 
a) podziału Sołectwa Parkowo i utworzenia Sołectwa Józefinowo oraz nadania Statutu Sołectwu 
Józefinowo i zmiany Statutu Sołectwa Parkowo 
Projekt uchwały został przedstawiony przez pana Burmistrza Romana Szuberskiego. 
Po przeanalizowaniu projektu radni wnieśli kilka następujących uwag. 
 
Głosowano w sprawie: 
naniesienia następujących poprawek: zmiany daty uchwały z 2019r. na 2020r., w par. 1 usuwa się słowo 
"Sołectwa" i zamienia na "wsi", w par. 4 ust. 3 zamienia się z roku "2025" na "2024", W załączniku nr..3 
w tytule zamienia się słowo "Cieśle" na "Józefinowo", do projektu uchwały podziału Sołectwa Parkowo i 
utworzenia Sołectwa Józefinowo oraz nadania Statutu Sołectwu Józefinowo i zmiany Statutu Sołectwa 
Parkowo.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof 
Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Maciej Adam Kutka 
 
Głosowano w sprawie: 
podziału Sołectwa Parkowo i utworzenia Sołectwa Józefinowo oraz nadania Statutu Sołectwu Józefinowo 



i zmiany Statutu Sołectwa Parkowo.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof 
Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Maciej Adam Kutka 
 
7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
Sprawozdań Przewodniczącego oraz Przewodniczących komisji nie złożono, ponieważ komisje się w tym 
czasie nie odbywały. 
 
8. Sprawozdanie Burmistrza Rogoźna o pracach w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał 
Rady Miejskiej. 
Burmistrz przekazał, że w tym okresie brał udział w kilku spotkaniach : 
- 24 czerwca – posiedzenie KSWiP 
- 22 czerwca – podpisanie porozumienia z Wodami Polskimi, nadleśnictwem Durowo i Oborniki 
- 21 czerwca – zakończenie rajdu rowerowego 
 
9. Interpelacje i zapytania radnych. 
Interpelacje przedstawił Radny Paweł Wojciechowski: 
„W związku z licznymi pracami związanymi z opracowaniem Planów zagospodarowania przestrzennego 
oraz zmianą Studium na terenie Gminy Rogoźno, proszę o przedstawienie w ilu i jakich obszarach trwają 
obecnie prace nad uchwaleniem planów zagospodarowania przestrzennego jak i ich zmianami, zgodnie z 
podjętymi uchwałami Rady Miejskie. 
   Proszę o wskazanie wykonawców tych zadań oraz kwot wydatków podpisanych umów do każdego z 
zadań. 
   Proszę również o podanie składu osobowego Gminnej Komisji Urbanistycznej, ilości posiedzeń i kwot 
wydatków z tym związanych w 2019 r.” 
 
„ W związku z powstającymi w ostatnim czasie inwestycjami – budowy elektrowni wiatrowych na terenie 
Gminy Rogoźno, składam zapytanie jakie korzyści finansowe dla Gminy przewidziane są z tego tytułu. 
   Czy złożone zostały już deklaracje podatkowe i czy można określić przewidywane przychody ? 
   Proszę o podanie również przychodów z podatku od istniejących już wiatraków na terenie Gminy.” 
 
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
Brak 
 
11. Wolne głosy i wnioski. 
Pan radny Zbigniew Chudzicki poinformował wszystkich, że brał udział w spotkaniu w formie zdalnej 
Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Wielkopolski i jeżeli jest ktoś zainteresowany tematyką tego spotkania 
to radny gotowy jest przesłać na maila wszelkie informacje i zapytania. 



Radny Sebastian Kupidura poprosił o informację dotyczącą planowanej budowy sklepu Lidl? 
Pan kierownik Piątkowski powiedział, że nie leży to w gestii wydziału, jednak zostały wydane warunki 
zabudowy. Radny podziękował też w imieniu Zarządu ROD im. K. Marcinkowskiego za dofinansowanie . 
Na zakończenie radny Kuszak powiedział, że być może problemy z esesją związane są nie ze sprzętem, a 
zbyt wolnym łączem internetowym. 
 
12. Zakończenie 
 
 
 
 

  

Przewodniczący 
Rada Miejska w Rogoźnie 
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